

Referat Styremøte Flekkerøy BK Sjø

Dato: 28.05.2018
Tid: 20:00 – 22:40
Sted: Speiderhuset



Tilstede: Bård, Frode, Per Johannes, Bjørnar, Roger, Tommy, Grete
Frafall: Ole Kristian, Lennart, Svein

Sak/år	Hva saken gjelder/vedtak	Type	Ansvar
1/2018	Økonomi landsleir og generelt Økonomi ok, sommerutleien Sommerutleie går bedre. Noen halve uker igjen	O	Bård
3/2018	Sjøpeff: Frode informerte og vi diskuterte brannen. Inntil videre koker vi ikke om bord i patruljebåter.	O	Frode
4/2018	Sjøspeiderlandsleir 26 påmeldte. Komité er etablert og i gang. Vi seiler Elisabeth, Hilde og Ellen til leiren.	O	Bård
6/2018	Pinsleir: 18.-20. Mai Vellykket gjennomført.	O	Bård
9/2018	Speidergudstjeneste høyfjellet 29. april Vellykket gjennomført. Neste år ikke i sammen med billøpet. Kanskje en annen friluftsgudstjeneste.	O	PJ
10/2018	Søppeldugnad mai. Vellykket gjennomført.	O	Roger
15/2018	17.mai Vellykket gjennomført. Vurderer utvidelser med kvikk lodd for å få inn mer. Må basere seg på overskuddsgevinster fra foregående basar.	O	Bård
16/2018	Tur Gamle øya 17.-18. august Komite: PJ og Frode Komitemøte 9. august	V	Frode
17/2018	H18 Ledere <ul style="list-style-type: none"> • Småspeidere: Karete Nilsen, Anne Margethe Vik, Karianne Hillesund, Birgitte Olsen, Vidar Kristoffersen, Lars Kristian Drangsholt, Åsmund Lima, Reidar Salvesen, John Trygve Håverstad • Stifinnere: Bjørnar Nilsen, Tommy Liane, Mona Aasen, Lene Lindebø, Marit Guttormsen, Irene Stokkeland, Sebastian Baak, Kurt Kristiansen • Vandrere: Per Johannes Sørfonden, Ole-Kristian Reinhardsen, Sverre Andås, Einar Lindhjem, Marthe Rikardsen, John Nilsen, Svein Grundetjern, Nils Andreas Loland • Rovere: Rune Nikolaisen, Frode Stokkeland Møtedager og program kommer etter hvert. Vandrere og Stifinnere legger inn i planene forberede patruljebåter for opptak uken etter høstferien. Videre stille med noen få en time etter opptak for spyling. Sørge for innpakking for vinteren.	V	Bård
18/2018	Julegrøt på Høyfjellet med tenning av juletre i desember Speiderne stiller med foreldre. Planlegges i tillegg til Speideravslutninger.	O	Roger
19/2018	Planlegging nytt betongbryggeanlegg Roger informerte om større anlegg med bedre utnyttelse av strandlinjen og styret gikk inn for oppstart av tegning og søknadsprosess.	V	Roger
20/2018	Forvaltningsfordeling på enhetene Rovere tar Elisabeth, Stifinnere og Vandrere tar patruljebåter. Småspeidere tar kvister i hage og langs vei.	V	Roger

Type sak: V = vedtakssak, O = orienteringssak

Neste møte 22.08.2018 20:00 Speiderhuset
Ref.:Bård